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Protokół Nr 7/15 
Zarządu Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 2 lutego 2015 r. 
 

Ad 1) 
Siódme posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Starosta Robert Marcinkowski 
o godz. 13:00. 
 
Ad 2) 
Starosta stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest zachowane quorum.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad 3) 
Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 
Do porządku posiedzenia zaproponowano następujące zmiany: 
Starosta zaproponował dodanie punktu: 
6a)  Podjęcie uchwały  w sprawie określenia szczegółowych rodzajów zadań, przewidzianych do 

zlecenia przez Powiat Gostyński organizacjom pozarządowym i ogłoszenia otwartego 
konkursu ofert.  

Członek Zarządu Pan Janusz Sikora zaproponował dodanie następujących punktów: 
5 g)  Rozpatrzenie wniosku Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w 

Bodzewie w sprawie: wyrażenia zgody na zmniejszenie liczby miejsc w Domu Dziecka w 
Bodzewie z 30 do 28 oraz o wystąpienie do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w 
Poznaniu z wnioskiem o wydanie w powyższej sprawie decyzji.  

6b) Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka w 
Gostyniu.  

6c) Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka w 
Bodzewie.   

 
Porządek posiedzenia przyjęto w wyniku głosowania – 5 głosów „za”. 
Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad 4) 
Protokół  Nr 5/15 z dnia 26 stycznia 2015 r. przyjęto w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 
Protokół  Nr 6/15 z dnia 28 stycznia 2015 r. przyjęto w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 
 
Ad 5a)  
Wniosek Kolarskiego Klubu Sportowego „Gostyń” w sprawie zawarcia umowy promocyjnej na 
2015 r. przedstawił Członek Zarządu Janusz Sikora. (nr sprawy: BPR.0363.56.2014). 
 
Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu  
Kolarski Klub Sportowy „Gostyń" poprzez udział zawodników w licznych zawodach, występach 
sportowych i treningach aktywnie przyczynia się do promocji Powiatu Gostyńskiego. W 2014 
r. zawodnicy Klubu zdobyli złoty medal w jeździe indywidualnej na czas, brązowy w jeździe 
dwójkami, 4 miejsce drużyny torowej i 5 szosowej. 
W 2014 r. Powiat zawarł umowę promocyjną z KKS Gostyń na kwotę 5 400 zł. W tym roku 
Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu proponuje zawrzeć umowę na kwotę 6 000 zł i podpisać 
umowę promocyjną. 
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Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie i postanowił 
podpisać umowę promocyjną z Kolarskim Klubem Sportowym „Gostyń”.  

Sprawą zajmie się BPR. 

Ad 5b)  
Wniosek Klubu Rowerowego „Cyklista” w sprawie zawarcia umowy promocyjnej na 2015 r. 
przedstawił Starosta Robert Marcinkowski  (nr sprawy: BPR.0363.61.2014)  
 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu:  
Gostyński Klub Rowerowy „Cyklista" jest amatorską kolarską grupą sportową, która aktywnie 
uczestniczy w wielu wydarzeniach i zawodach sportowych, w tym mistrzostwach Polski. Klub od 
pięciu lat współpracuje z Powiatem poprzez organizację Amber Road -drużynowej jazdy na czas 
amatorskich zespołów kolarskich, odbywającego się w ramach Dnia Powiatu Gostyńskiego. W 
2014 r. Powiat zawarł umowę promocyjną z GKR „Cyklistą" na kwotę 3 500,00 zł. 
W tym roku Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu proponuje zawrzeć umowę promocyjną na kwotę 4 
000,00 zł i podpisać umowę promocyjną. 
 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie i postanowił 
podpisać umowę promocyjną z Gostyńskim Klubem Rowerowym „Cyklista”.  

Sprawą zajmie się BPR.  

 
Ad 5c)  
Wniosek Rady Sołeckiej wsi Czajkowo w sprawie położenia dywanika bitumicznego na drodze 
powiatowej przez wieś Czajkowo przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak. (nr sprawy: 
KD.DR.0360.1.10.2015). 

Opinia Wydziału KD.DR – Referatu ds. dróg.  
Rada Sołecka wsi Czajkowo zwróciła się pismem o położenie dywanika bitumicznego na drodze 
powiatowej nr 4948 P przez wieś Czajkowo na długości ca 250mb. Jak informuje sołtys została 
pobudowana kanalizacja sanitarna i na długości ca 800 mb będzie odtworzona nowa nawierzchnia na 
całej szerokości jezdni. Położenie nowej nawierzchni na pozostałym odcinku (koszt około 74,0 tyś. 
zł brutto) spowoduje, że zostałby odnowiony cały odcinek drogi przez wieś Czajkowo. 
 
W związku z tym, że środki w budżecie powiatu na ten cel nie zostały zaplanowane i nie było 
w tej kwestii uzgodnień z Gminą Gostyń wniosek rozpatrzono negatywnie. Zdaniem Zarządu 
Powiatu na terenie Gminy Gostyń priorytetem w tym roku jest przebudowa drogi w kierunku 
Czachorowa. 
Powyższą decyzję Zarząd przyjął w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
Odpowiedzi udzieli KD.DR.  
 
Ad 5 d)  
Wniosek Radnego Gminy Gostyń Pawła Koncewicza oraz sołtysa wsi Ziółkowo Pani Janiny 
Pospiech w sprawie wykonania remontu drogi biegnącej przez wieś przedstawił Wicestarosta 
Czesław Kołak. (nr sprawy: KD.DR.0360.1.9.2015).  
 
Opinia Wydziału KD.DR – Referatu ds. dróg.  
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Radny gminy Gostyń Paweł Koncewicz oraz Pani Janina Pośpiech sołtys wsi Ziółkowo zwrócili 
się o wykonanie remontu drogi biegnącej przez wieś Ziółkowo. Jest to kolejne pismo w 
sprawie naprawy drogi nr 4922 P. Naszym zdaniem bieżąca naprawa jezdni (łatanie dziur) nie 
spowoduje poprawy spływu wód do wpustów ulicznych usytuowanych w drodze. Poprawa stanu 
drogi może nastąpić przez kompleksową przebudowę ww. drogi, która jest planowana na 2016 
rok w ramach Programu Modernizacji i Poprawy Bezpieczeństwa Dróg Powiatowych na lata 2014-
2020. 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że  naprawa  
przedmiotowej drogi była wstępnie planowana na 2016 r. Sprawa ta będzie konsultowana z 
samorządem gminnym celem ustalenia wspólnych priorytetów.  
Odpowiedź przygotuje KD.DR.  
 
Ad 5 e)  
Wniosek Gminy Piaski w sprawie poprawy bezpieczeństwa w ruchu drogowym mieszkańców 
przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak. (nr sprawy: KD.DR.0360.1.11.2015) 
 
Opinia Wydziału KD.DR – Referatu ds. dróg.  
Gmina Piaski złożyła wniosek o przekazanie nieodpłatnie materiałów brukarskich (kostka brukowa, 
krawężnik, obrzeże betonowe) na wykonanie zadań poprawiających bezpieczeństwo mieszkańców 
gminy Piaski: 
1. miejscowość Smogorzewo – koszt zakupu materiałów – 2.100,00 zł, 
2. miejscowość Grabonóg – koszt zakupu materiałów – 33.300,00 zł, 
3. miejscowość Szelejewo – koszt zakupu materiałów – 8.400,00 zł, 
4. miejscowość Piaski ul. Dworcowa – koszt zakupu materiałów – 3.200,00 zł  
Ogółem koszt zakupu materiałów 47.000,00 zł.  
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” odłożył wniosek i postanowił, że  zostanie 
rozpatrzony w miesiącu kwietniu 2015 r. 
Informację wnioskodawcy przekaże KD.DR.  
 
Ad 5f)  
Wniosek Gminy Pępowo w sprawie współfinansowania inwestycji drogowych przedstawił 
Wicestarosta Czesław Kołak. (nr sprawy: KD.DR.0360.1.11.2015) 
 
Opinia Wydziału KD.DR – Referatu ds. dróg 
Wójt Gminy Pępowo przesłał propozycje współfinansowania następujących zadań: 
1. Dokończenie remontu drogi powiatowej nr 4925P Krzekotowice – Gębice ok. 900 m – 85.000,00 
    zł. 
2. Kontynuacja budowy ścieżki rowerowej w Czeluścinie    –20.000,00 zł – gm. Pępowo, 
        - 20.000,00 zł – wieś Czeluścin 
3.  Budowa ścieżki rowerowej nr 4907P Pępowo – Siedlec – 50.000,00 zł, 
4.  Remont ścieżki rowerowej nr 4903P Pępowo – Gębice  – 50.000,00 zł 
5.  Remont drogi nr 4925P Czeluścin - Rębiechów – 15.000,00 zł  
 
Gmina Pępowo deklaruje udział  wysokości 50% kosztów zadania.  
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Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił, że przedmiotowy wniosek zostanie 
rozpatrzony w miesiącu kwietniu 2015 r. po przeanalizowaniu budżetu powiatu i 
rozpatrzeniu możliwości przeznaczenia wolnych środków na zadania drogowe.  
Informację wnioskodawcy przekaże KD.DR.  
 
Ad 5g) 
Wniosek Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Bodzewie w sprawie 
zmniejszenia liczby miejsc w Domu Dziecka w Bodzewie oraz wystąpienia do Wielkopolskiego 
Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu o wydanie w tej sprawie odpowiedniej decyzji przedstawił 
Członek Zarządu Janusz Sikora (nr sprawy: WO-RA.0123.1.2015) 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie i zobowiązał 
Dyrektora Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Bodzewie w 
porozumieniu z Dyrektorem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w Gostyniu do 
wystąpienia z wnioskiem do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego o wydanie w 
powyższej sprawie decyzji.  
Odpowiedź przygotuje WO-ZA 
 
Ad 6a) 
Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych rodzajów zadań, przewidzianych do zlecenia 
przez Powiat Gostyński organizacjom pozarządowym i ogłoszenia otwartego konkursu ofert 
przedstawił Starosta Robert Marcinowski.  
 
Uchwała Nr 7/37/15 w sprawie określenia szczegółowych rodzajów zadań, przewidzianych 
do zlecenia przez Powiat Gostyński organizacjom pozarządowym i ogłoszenia otwartego 
konkursu ofert została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6b)  
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka w Gostyniu 
przedstawił Członek Zarządu Janusz Sikora. (nr sprawy: WO-RA.0123.1.2015)  
Regulamin został dostosowany do zmian wynikających z przepisów prawa.   
 
Uchwała Nr 7/38/15 w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka w 
Gostyniu została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6c) 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka w Bodzewie 
przedstawił Członek Zarządu Janusz Sikora. (nr sprawy: WO-RA.0123.1.2015) 
Regulamin został dostosowany do zmian wynikających z przepisów prawa oraz zmniejszenia 
liczby wychowanków.  
 
Uchwała Nr 7/39/15 w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka w 
Bodzewie została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
 
Ad 6 
Udzielenie odpowiedzi na złożone wnioski podczas III sesji Rady Powiatu Gostyńskiego. 
1. Radny Józef Czarnecki złożył wniosek w sprawie powiatowego programu poprawy bezpie-

czeństwa i modernizacji dróg powiatowych, który został opracowany przez Zarząd Powiatu w 
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poprzedniej kadencji. Radny zaproponował, aby założenia programu przedstawić zarówno 
radnym Rady Powiatu, jak również radnym Rad Gmin z terenu powiatu.  
Zarząd Powiatu postanowił, udzielić odpowiedzi, że po konsultacjach z samorządami 
gminnymi zostanie przygotowana ostateczna wersja Programu modernizacji i poprawy 
bezpieczeństwa dróg powiatowych. 

2. Radny Grzegorz Grzegorzewski złożył wniosek dotyczący uporządkowania banerów znajdują-
cych się na ogrodzeniu przy ul. Starogostyńskiej w Gostyniu w miejscu, gdzie kiedyś był komis 
samochodowy. Ponadto wnioskuje, aby zwrócić uwagę właścicielowi tego terenu na obowiązek 
sprzątania chodnika i właściwego utrzymywania go w okresie zimowym.  
Zarząd postanowił, udzielić odpowiedzi, że Referat ds. dróg wystosował pismo do 
właściciela gruntu celem uporządkowania zawieszonych reklam. Ponadto przypomniano 
właścicielowi działki o obowiązku sprzątania chodnika i właściwego utrzymania go w 
okresie zimowym.  

3. Radny Grzegorz Grzegorzewski złożył wniosek dotyczący drogi na placu Karola Marcinkow-
skiego w Gostyniu w miejscu, gdzie kiedyś był postój taksówek, a obecnie jest rożno. Są tam 
dwie zapadłości na prawym pasie, które należałoby jeszcze przed zimą naprawić.  
Zarząd postanowił udzielić odpowiedzi, że Referat ds. dróg zwrócił się z pismem do 
Urzędu Miejskiego w Gostyniu o podjęcie działań celem usunięcia ubytków w 
nawierzchni.  

4. Radny Zbigniew Kulak zwrócił się do Zarządu Powiatu o zainteresowanie się stroną inter-
netową gostyńskiego szpitala. Jest tam bardzo wiele błędów literowych, językowych, grama-
tycznych, ortograficznych a trudno jest z tej strony uzyskać podstawowe informacje, które mogą 
pacjenta interesować. Radny zadeklarował swoją pomoc w tym zakresie. 
Zarząd postanowił udzielić odpowiedzi, że wniosek Radnego został przekazany 
Dyrektorowi SP ZOZ w Gostyniu  w celu uaktualnienia strony internetowej.  

Odpowiedzi przygotuje WO-ZA.  
 
Ad 7) 
Udzielenie odpowiedzi na wnioski złożone przez Komisję Samorządowo – Organizacyjną i 
Porządku Publicznego. 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił, że wnioski zostaną rozpatrzone w 
trakcie roku i zostaną uwzględnione w miarę możliwości i posiadanych środków. 
Odpowiedź przygotuje WO-ZA.  
 
Ad 8) 
Zarząd zapoznał się ze sprawozdaniem z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w 
Chwałkowie.  
Uwag nie zgłoszono.  
 
Ad 9) 
W punkcie  „Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami 
Zarządu”  głosu nie zabrano.   
 
Ad 10) 
W punkcie „Wolne głosy i wnioski” głos zabrał Członek Zarządu Zenon Norman. Zapytał, czy w 
naszych obiektach użyteczności publicznej są jeszcze butle z gazem. Zasugerował, aby w tej 
sprawie przesłać pismo do jednostek z takim zapytaniem.  
Sprawą  zajmie się Naczelnik WZI.  
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Starosta poinformował, że wziął udział w konferencji informacyjno – diagnostycznej „Węgiel 
brunatny w południowo – zachodniej Wielkopolsce w Poznaniu. Wypracowano w tej sprawie 
wspólne stanowisko. Za dwa tygodnie odbędzie się konwent wójtów i burmistrzów, na którym 
warto również wypracować wspólne stanowisko w tym zakresie. 
Członek Zarządu Damian Walczak poinformował, że wziął udział w zorganizowanym przez 
WOKISS spotkaniu, które dotyczyło środków unijnych. Zobowiązał się, że prześle członkom 
zarządu  materiały informacyjne, celem zapoznania się z tematem.  
 
Ad 11) 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Robert Marcinkowski zamknął 7 posiedzenie 
Zarządu Powiatu. 
 
 Starosta Gostyński 
 
 /-/ Robert Marcinkowski 
 
Członkowie Zarządu: 

1. Zenon Norman   

2. Janusz Sikora   

3. Damian Walczak  

 

Protokołowała: Joanna Bilińska  

 


